
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 703
van KOEN DANIËLS
datum: 10 juli 2020

aan BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

Hoger onderwijs  -  Werkstudenten

In het antwoord op mijn schriftelijke vraag nr. 240 van 9 april 2019 ontving ik van de 
toenmalig bevoegde minister van Onderwijs cijfers over het aantal werkstudenten en het 
aanbod voor werkstudenten in het hoger onderwijs.

1. Kan de minister een update van deze gegevens bezorgen?

2. Hoe evalueert de minister deze cijfers?



BEN WEYTS 
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING EN VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND 

ANTWOORD
op vraag nr. 703 van 10 juli 2020
van KOEN DANIËLS

De volksvertegenwoordiger stelt een vraag die mij ook bezig houdt. Ik bekijk in het kader 
van relance hoe het opleidingsaanbod wendbaar kon ingezet worden voor zij-instromers 
en werkstudenten. 
Eenzelfde vraag werd reeds gesteld door Annabel Tavernier (SV 490 - 
http://docs.vlaamsparlement.be/pfile?id=1568476 ). Het onderstaande antwoord is dan 
ook hetzelfde als op SV 490. 

http://docs.vlaamsparlement.be/pfile?id=1568476

